
    Schagen 

 
Aan: college van B&W van de gemeente Schagen  

Dd:   23 mei 2022 

 

Onderwerp:  ophalen van de papiercontainer aan de Tjallewallerweg. 

 

Uit de afvalkalender zoals die op de website van HVC is geplaatst blijkt dat papier wordt afgehaald 

door HVC. Echter sinds begin 2022 wordt de papiercontainer aan de Tjallewallerweg 1 en 1a niet 

langer door HVC geleegd. Bij navraag door inwoners bij HVC werd hen te verstaan gegeven het 

papier zelf af te voeren.  

Vragen 

Kan het college aangeven: 

- Of zij op de hoogte is van het feit  dat HVC (schijnbaar) niet langer de taak op zich neemt de 

papiercontainers te legen aan de Tjallerwallerweg? 

Het college was er niet van op de hoogte dat HVC de papiercontainer aan de Tjallewallerweg niet 

meer heeft meegenomen in de legingsronde. 

Vele jaren heeft de gemeente Schagen er op aangedrongen dat inwoners het afval scheiden.  

- Is het college van oordeel dat het niet wenselijk is dat inwoners op deze manier worden 

tegengewerkt om hun afval te scheiden? 

Het college streeft naar een steeds betere afvalscheiding. Het inzamelen van oud papier past in 

dit steven. Het niet langer legen van de papiercontainer aan de Tjallewallerweg is dan ook niet in 

opdracht van de gemeente gebeurd. 

- Is het college bekend of er wellicht meerdere straten/wijken in onze gemeente zijn waar het 

papier niet (langer) wordt opgehaald? (Door HVC of verenigingen). 

Een situatie zoals aan de Tjallewallerweg is voor zover ons bekend uniek. 

Mocht inderdaad blijken dat HVC niet langer papier/karton ophaalt, in tegenstelling tot eerdere 

afspraken, is het college dan voornemens in gesprek te gaan met HVC om het ophalen van het 

papier/karton te hervatten? 

Er is contact gezocht met HVC om te achterhalen wat er mis gaat en de situatie te herstellen. HVC 

biedt haar excuses aan en erkent dat aan de Tjallewallerweg papiercontainers door hen geleegd 

moeten worden. Vanaf heden zal HVC de chauffeurs iedere maand een extra reminder sturen dat de 

papierbakken in de Tjallewallerweg geleegd moeten worden. 



We gaan er van uit dat daardoor de gesignaleerde situatie in de toekomst niet weer zal ontstaan. 

 

Namens de fractie van D66 Schagen 

F.N.J. Jansen 

fractievoorzitter 

 

 

 

 

 


